
Viktig informasjon om utbygging av fibernett fra Eidsiva Bredbånd v/SKG Consult. 

Styret har hatt kontakt med Eidsiva og prosjektansvarlig for SKG Consult for Hafjell, Øivind 
Bræin Aas (tlf. 95981686), som informerte om følgende: 
 

1) De har startet øverst i feltet og jobber seg nedover.  
2) Det er sendt ut sms til abonnenter av Eidsiva om planlagt gravetrase fram til 

hyttevegg. Det er også sendt varsel fra Eidsiva. 
3) Ca. en ukes tid før den aktuelle hytta blir gravet innpå, sendes en ny sms med mer 

konkret skisse, og med oppfordring om å ta kontakt dersom man har forslag til annen 
løsning på hyttevegg. 

4) De gjør seg ferdig med alt dette, forhåpentligvis i november (litt forsinket i h.h.t 
opprinnelig plan, som var ferdig stillelse i uke 39). 

5) Det vil arbeides i både uke 40 og 41, høstferie for henholdsvis Viken og Innlandet. 
Dersom dere som hytteeiere er plaget av støy eller annet, gjør følgende: Ta kontakt 
med de som graver og be om at de tar hensyn til støy spesielt om morgenen og eller 
tidlig kveld for de med mindre barn. Dersom dette ikke fører frem, ring Øivind direkte 
på telefon 95981686, han vil være tilgjengelig hele tiden. 

6) Deretter tas ny kontakt for å avtale installasjon innvendig i hver enkelt hytte. De 
håper å være ferdig med det til juleferien. 

7) For de som ikke er abonnenter av Eidsiva blir det ikke gravet inn til hyttevegg. Så vidt 
vi forstod ligger da kabelen til tomtegrensa. De som ønsker å bli abonnenter må da ta 
kontakt med Eidsiva. Aas uttrykte at det vil kunne lønne seg å bli abonnent nå, for da 
sparer man utgifter til graving inn til egen hyttevegg (kan fort dreie seg om ca. kr 
5.000, eller mer, ifølge han). 
 

Det er inngått avtale mellom Eidsiva/SKG Consult og samtlige grunneiere. I denne avtalen 
går det klart frem at alle grøfter og veier skal settes tilbake i samme stand som før de startet 
graving. Styret hadde befaring av veier i august og vil nå ha ny befaring i uke 40, samt etter 
ferdigstillelse av alt grave arbeid. Det er ikke sikkert at all tilbakeføring av veistandarden, 
inklusive ny grusing, vil kunne gjøres før etter vinteren, så vær vennlig å ha litt tålmodighet. 
Det har også underveis vært uhell med graving som har medført ødelagte koaks og 
strømkabler, da er det viktig å ringe Øivind umiddelbart. Både SKG Consult, Vevig og Eidsiva 
har da reagert raskt. (En av oss i styret var utsatt for dette, men alt var reparert ila timer). 

Håper dere alle sammen får fine dager til fjells med minst mulig grave problemer. 

 

 

                                                              27.09.2023 Styret i HHP. 

 

 


